
Kaupungin toimialojen ja seurakuntayhtymän ajankohtaiset asiat

Vanhusneuvosto 9.12.2020

Vanhusneuvoston asiantuntijaedustajat Vantaan kaupungin eri toimialoilta sekä Vantaan
seurakuntayhtymästä esittelevät lyhyesti oman toimialansa/seurakuntayhtymän ajankohtaisia asioita,
jotka saattaisivat kiinnostaa vanhusneuvostoa.

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely:

Kaupunkiympäristön toimiala
Kaupunkiympäristön toimialan Emmi Pasanen kertoi, että kaupunki käynnistänyt kyselyt Kivistön 
kaupunginosan kehittämiseen liittyen ja ovat avoinna, johon toivotaan vastauksia. Tekninen lautakunta 
hyväksyi kokouksessaan uuden pysäköintiuudistuksen ja kotihoidon työntekijöille on taattu jatkossa 
ilmainen pysäköinti.

Kaupunkikulttuurin toimiala
Kaupunkikulttuurin toimialan Jutta Hakala tiedotti vanhusneuvostoa, että kulttuuripaikat ovat menneet 
kiinni yleisten koronaohjeistuksien mukaisesti. Kaupunkikulttuurin toimialalla myös valmisteltu Vantaan 
kaupungin kulttuuritarjontaa vuodelle 2021 ja Hakala kertonut, että kevään 2021 kokouksissa 
mahdollista käsitellä aihetta uudelleen ja miettiä esimerkiksi syksyllä 2021 tulevan vanhusten viikon 
ohjelmaa. 

Sosiaali- ja terveydenhuollon toimiala
Vanhus- ja vammaispalveluiden johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen nosti esille, että vuoden 2020 
alijäämä vanhus- ja vammaispalveluiden osalta tulee olemaan 11 miljoonaa euroa ja Lahnalampi-
Lahtinen nosti esille ensi vuoden talousarvioon tulossa pieni lisäys toimialan osalta. Lahnalampi-Lahtinen 
nosti esille myös Anne Aaltion johtaman MEK-hankkeen. 

Vanhusneuvosto toi kommenteissaan esille, että ikäihmiset pitää huomioida jatkossa paremmin budjetin 
valmistelussa.

Vantaan seurakuntayhtymä
Vantaan seurakuntayhtymän diakoni Mariela Salminen kertoi, että seurakuntayhtymän toimintaan 
vaikuttanut merkittävästi koronapandemia. Viimeisten viikkojen aikana seurakuntayhtymä ollut mukana 
ruokakassien jaossa sekä ruoka-apu toiminnassa.



Päätös:
Merkitään tiedoksi. 


